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ZÁPISNICA 
z 21. riadneho rokovania Obecného zastupiteľstva Dolná Krupá, 

ktoré sa uskutočnilo dňa 25. mája 2022 v zasadačke OcÚ Dolná Krupá 

 

Program: 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Schválenie návrhu programu zasadnutia (prípadnej zmeny návrhu programu)  

4. Návrh o vyňatí zmeny 7a/2020 z UP 07/2020 

5. Návrh záverečného účtu a hodnotiaca správa za r. 2021, stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému 

účtu 

6. Správa hlavného kontrolóra 

7. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2022 

8. Zmena rozpočtu – rozpočtové opatrenia č.1/2022 

9. Žiadosť o dotáciu CVČ a stacionár 

10. Uznesenie k dotácii na knižnicu + spoluúčasť 

11. Žiadosti o zmenu uznesenia č. 239 a č. 211 

12. Uznesenie k dotácii TAVOS – spoluúčasť – kanalizácia Na doline 

13. Majetkové záležitosti – žiadosti 

14. Školská jedáleň – žiadosť o zmenu stravného 
15. Rôzne a Diskusia  

16. Návrh uznesenia 

17. Záver 

prítomní: podľa prezenčnej listiny (Žák neprítomný od 18:55 do 20:00) 

 

b o d  1: 

Rokovanie OZ otvoril starosta obce Mgr. Marek Dekan - privítal poslancov a ďalších prítomných.   

 

b o d  2: 

Starosta obce za zapisovateľa určil Ing. Michala Žáka a za overovateľov určil Mgr. Juraja Anettu a Ing. Teofila 

Mihaloviča. 

 

b o d  3: 

Starosta obce prečítal program zasadnutia OZ. Poslankyňa Korchová požiadala o doplnenie programu 

rokovanie OZ návrh o vyňatí zmeny 7a z územného plánu 07/2020, teda bodu, ktorý pojednáva o zmene účelu 

využitia parciel od daného žiadateľa tejto zmeny na Rybníčkoch. Zároveň starosta navrhol vyňať bod PHR 

a SR. Zároveň starosta predstavil JUDr. Ondreja Beracku, ktorý je prítomný, ako právny poradca. Starosta dal 

slovo prítomnej verejnosti, aby nemusela čakať počas celého OZ na diskusiu. 

Uznesenie č. 255 

OZ Dolná Krupá schvaľuje doplnenie programu riadneho rokovania OZ.     /za 9 - proti 0 - zdržal sa 0/ 

Uznesenie č. 256 

OZ Dolná Krupá schvaľuje doplnenie programu riadneho rokovania OZ o hlasovanie o návrhu o vyňatí zmeny 

7a/2020 z UP 07/2020.         /za 9 - proti 0 - zdržal sa 0/ 

 

b o d  4: 

Starosta obce odovzdal slovo poslankyni Korchovej, ktorá navrhla doplnenie daného bodu na základe 

písomného podnetu od aktivistov. 

Poslankyňa požiadala iniciátorov o prečítanie stanoviska - pána Karáska, ktorý má za to, že žiadosť firmy 

Hangar 58, s.r.o. znefunkčňuje celý územný plán, pričom obec nebude môcť kontrolovať využitie daných 

parciel. Taktiež upozornil, že je objekt spájaný s objektom Nočných vlkov. Upozornil, že sa o danú tému majú 

záujem poslanci NR SR, župan TTSK, mnohí novinári a aktivisti z iniciatívy Mier Ukrajine. V závere pán 
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Karásek konštatuje, že bude lepšie aj pre poslancov aj pre aktivistov ak obec uzavrie danú tému vopred - 

diskrétnejšie. Pán Karásek ďalej konštatuje nedostatočnú komunikáciu obce k tejto téme. 

Starosta: Všetky zmeny ÚP by sme mali riešiť na najbližšom OZ, stále čakáme na vyjadrenia všetkých inštitúcií, 

respektíve na uplynutie lehotu vyveseného stanoviska na obecnej tabuli. Chceli by sme osloviť všetkých 

dotknutých žiadateľov a na samostatnom OZ si mali možnosť vypočuť prípadnú diskusiu k jednotlivým 

žiadostiam. Médiami sme pravidelne oslovovaní na vyjadrenie k danej téme. Osobne ma najviac mrzí forma 

komunikácie tejto témy. Veci, ktoré boli chybné, sme odkonzultovali a odstránili.  

Žák: Myslím, že posúdenie, či bude územný plán funkčný posudzujú viaceré relevantné inštitúcie. Či to bude 

diskrétne je mne osobne absolútne jedno, doteraz to tiež nebolo diskrétne. Myslím, že by bolo korektné od obce, 

aby každý žiadateľ, ktorý čaká cca 1,5 roka na stanovisko, si mohol vypočuť stanovisko obce k jeho žiadosti. 

Všetci na to čakajú a pravidelne sa na svoje žiadosti dopytujú. Ja som za to, aby daná žiadosť bola na 

samostatnom OZ s ostatnými žiadosťami, ktoré je plánované za cca 2 týždne.  

Anetta: Územné plánovanie je proces, v ktorom sa vyjadrujú jednotlivé organizácie a nechápem, čo má 

znamenať vyňatie daného bodu v tomto štádiu. Starosta informoval, že sme 15 dní pred ukončením zmeny ÚP 

7/2020. Doposiaľ som nevidel žiadne stanovisko ani k jednému z bodov, či je alebo nie je v súlade 

s bezpečnostnou hrozbou. 

Drozda: Čím dlhšie sa bude daná téma naťahovať, tým horšie. Je podľa mňa na čase, aby sa poslanci jasne 

vyjadrili, aké je ich stanovisko. Argument zo strany aktivistom, komunikácia obce je z časti pravdivá. 

Starosta: Obec nič nenaťahuje, obec je povinná počkať na vyjadrenie všetkých dotknutých inštitúcií. Tento 

proces sa nedá nijakým spôsobom urýchliť. 

Korchová: Mrzí ma, že to musíme riešiť my, na úrovni komunálnej politiky. 

Petráš: Predpokladám, že po pripomienkovom konaní ÚP nemá nikto výhrady. 

Starosta: K tejto žiadosti nemali dotknuté inštitúcie žiadne výhrady. 

Mihalovič: V ÚP zostali iba parcely, ktoré sú mimo budov. Ako dokáže dané činnosti realizovať?  

Anetta: Ak by sa to schválilo, on podal dodatočné doplnenie? 

Starosta: Žiadne parcely neboli doplnené. 

Horváth: Ja som bol tiež na stretnutí s pánom Mayerom z MO SR. Zaznela z našej strany otázka, či považuje 

za väčšie riziko to, že bude areál verejne prístupný alebo pre verejnosť zatvorený? Nevedel nám odpovedať a 

prisľúbil nám písomné vyjadrenie. Myslím, že žiadne vyjadrenie doteraz nemáme. Vy ako aktivisti ste priniesli 

nejaké stanovisko bezpečnostných zložiek, že je pán Hambálek bezpečnostná hrozba? 

M. Karásek: Poslanec sa svojim rozhodnutím nemusí nikomu zodpovedať.  

V. Grónsky: Jeden rozmer je tento technický, ale za posledné obdobie prezentácie jeho konania by mala obec 

nataviť červenú čiaru. 

Uznesenie č. 257 

OZ Dolná Krupá schvaľuje vyňatie zmeny územného plánu 7a/2020 v lokalite Rybníčky z pôvodného účelu 

poľnohospodárskej výroby a služieb na účel športu, rekreácie a výstavbu nácvikovo vzdelávacieho areálu. 

Ostatné zmeny UP 07/2020 ostávajú zachované bez zmeny. 

   /za 5 - proti Horváth, Žák - zdržal sa Anetta, Sucháň/ 

b o d  5: 

Starosta obce odovzdal slovo hlavnej kontrolórke obce Ing. Vadovičovej, ktorá prítomných oboznámila 

poslancov OZ so záverečným účtom obce Dolná Krupá za rok 2021, hodnotiacou správou obce a stanoviskom 

hlavného kontrolóra k záverečnému účtu.                 (PRÍLOHA č. 1) 

Uznesenie č. 259 

OZ Dolná Krupá  
a) berie na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu 

b) schvaľuje: Záverečný účet obce za rok 2021 

Celoročné hospodárenie bez výhrad 

Tvorbu rezervného fondu vo výške 10 619,54 EUR 

c) potvrdzuje schodok hospodárenia vo výške 94 643,50 EUR vyrovnaný rezervným fondom 

a nevyčerpanými finančnými prostriedkami z minulých rokov 

       /za 9 - proti 0 - zdržal sa 0/ 
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b o d  6: 

Starosta obce odovzdal slovo hlavnej kontrolórke obce Ing. Vadovičovej, ktorá prítomných oboznámila so 

Správou hlavného kontrolóra č. 1/2022.             (PRÍLOHA č. 2)  

Uznesenie č. 260 
OZ Dolná Krupá berie na vedomie Správu hlavného kontrolóra z kontroly č. 1/2022. 

 

b o d  7: 

Hlavný kontrolór obce Dolná Krupá predložil Obecnému zastupiteľstvu Plán kontrolnej činnosti hlavného 

kontrolóra obce na 2. polrok 2022. Starosta odovzdal slovo hlavnej kontrolórke.        (PRÍLOHA č. 3) 

Uznesenie č. 261 

OZ Dolná Krupá schvaľuje Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na obdobie 2. polroka 2022 t.j. 

od 1.7.2022 do  31.12.2022.          /za 9 - proti 0 - zdržal sa 0/ 

 

b o d  8: 

Starosta informoval o návrhu zmeny rozpočtu. Odkladá sa investičná akcia: výstavba chodníka a rigolu na Nám. 

Sv. Vendelína, chodníka a mosta na Parkovej ulici a odvodnenie a úprava ulice J. Dopjeru. Naopak je z dôvodu 

navýšenia cien nevyhnutné presunúť kapitálové výdaje na: výstavbu chodníka Školská, Hlavná, Potôčky, ZŠ 

zriadenie elok. pracoviska – trieda MŠ, PD vybudovanie športovej haly a dobudovanie vodovodu na Potôčky. 

Uznesenie č. 262 

OZ Dolná Krupá schvaľuje zmenu rozpočtu na rok 2022 – rozpočtové opatrenie č. 2/2022. 

/za 9 - proti Drozda - zdržal sa 0/ 

b o d  9: 

 Starosta informoval o možnosti dotácie pre centrum voľného času Rímska únia sv. Uršule ako aj o žiadosti 

dotácie pre Stacionár NÁŠ DOM n.o. na obdobie od 01.02.2022 do 31.12.2022 pre p. Erika Bajaníka. 

Uznesenie č. 263 

OZ Dolná Krupá schvaľuje dotáciu pre centrum voľného času Rímska únia sv. Uršule, Slovenská provincia, 

Provincialát uršulínok na rok 2022 vo výške 50,00 EUR na jedno dieťa.  /za 9 – proti 0 – zdržal sa 0/ 

Uznesenie č. 264 

OZ Dolná Krupá schvaľuje v zmysle doručenej žiadosti dotáciu pre Stacionár NÁŠ DOM n.o. na obdobie od 

01.02.2022 do 31.12.2022 pre p. Erika Bajaníka vo výške 4,50 EUR za každý deň pobytu a 1,50 EUR za deň 

neprítomnosti počas prevádzky.        /za 9 – proti 0 – zdržal sa 0/ 
 

b o d  10: 

Starosta navrhol zabezpečiť schválenie výšky spoluúčasti na modernizáciu knižnice (5%), zateplenie 

obvodového plášťa Kultúrneho strediska (5%), 2. etapu projektu Cyklokrásy (10%) a technické vybavenie 

zberného dvora (5%). 

Uznesenie č. 265 

OZ Dolná Krupá schvaľuje zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie projektu 

„Modernizácia technického vybavenia obecnej knižnice“ v rámci výzvy Ministerstva kultúry SR č. IROP-P07-

SC77-2021-75 vo výške 2.480,10 EUR, čo predstavuje 5% celkových nákladov a zabezpečenie financovania 

100% prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu obce.  /za 9 – proti 0 – zdržal sa 0/ 

Uznesenie č. 266 

OZ Dolná Krupá schvaľuje zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie projektu „Obnova 

budovy kultúrneho strediska zateplením obvodového plášťa“ v rámci výzvy Environmentálneho fondu Dotácia 

na zvyšovanie energetickej účinnosti existujúcich verejných budov, Oblasť podpory L8  vo výške 5% celkových 

nákladov a zabezpečenie financovania 100% prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu obce. 

          /za 9 – proti 0 – zdržal sa 0/ 

 

 

Uznesenie č. 267 
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OZ Dolná Krupá schvaľuje zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie projektu „Cyklokrásy 

II“ v rámci výzvy Fondu na rozvoj TTSK výške 10% celkových nákladov (max 5.000,00 EUR) a zabezpečenie 

financovania 100% prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu obce. 

/za 9 – proti 0 – zdržal sa 0/ 

Uznesenie č. 268 

OZ Dolná Krupá schvaľuje zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie projektu „Technické 

vybavenie zberného dvora“ v rámci výzvy Ministerstva životného prostredia SR „Triedený zber komunálnych 

odpadov“ OPKZP-PO1-SC111-2021-72 výške 5% celkových nákladov a zabezpečenie financovania 100% 

prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu obce.     /za 9 – proti 0 – zdržal sa 0/ 
 

b o d  11: 
Starosta informoval o zmene výšky kúpnej ceny z dôvodu nezapočítania výšky DPH za pozemky, ktoré boli 

predmetom kúpnej zmluvy tzv. Družstevného domu. Cena sa po úprave navýši o 3276,00 EUR. Starosta tiež 

informoval o uzatvorení Zmluvy o vecnom bremene – práva prechodu a prejazdu na zabezpečenie prístupu 

k rodinným domom, cez  pozemok parcela č. 4477 v katastrálnom území Dolná Krupá na Trnavskej ceste 

v prospech vlastníka parcely 4348 a 4349/1, na dobu neurčitú za jednorazovú odplatu v zmysle schváleného 

VZN č. 2/2021.  

 Uznesenie č. 269 

OZ Dolná Krupá schvaľuje zmenu uznesenia č. 211/2021 zo dňa 27. septembra 2021 v nasledujúcom znení: 

a. OZ Dolná Krupá schvaľuje kúpu stavby administratívnej budovy PD KRUPÁ Dolná Krupá, stavbu 

súp. číslo 138 na pozemku parcela registra C – KN parcela č. 152/10 a kúpu pozemku registra C-KN 

parcela č. 152/10 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 819 m2, všetko nehnuteľnosti v katastrálnom 

území Dolná Krupá, za celkovú kúpnu cenu 457 656,00 EUR, za účelom zriadenia elokovaného 

pracoviska MŠ v Dolnej Krupej a následného využitia ďalších priestorov nachádzajúcich sa v budove. 

b. OZ Dolná Krupá schvaľuje vzatie bankového úveru vo výške 500 000,00 EUR pre obec pri dobe 

splatnosti úveru 10 rokov, za účelom zaplatenia kúpnej ceny za stavbu administratívnej budovy PD 

a pozemku pod stavbou v prospech predávajúceho PD KRUPÁ Dolná Krupá,  za účelom zriadenia 

elokovaného pracoviska MŠ, a to na základe vykonania prieskumu trhu bankových inštitúcií. 

          /za 9 – proti 0 – zdržal sa 0/ 

 Uznesenie č. 270 

OZ Dolná Krupá schvaľuje zmenu uznesenia č. 239/2021 zo dňa 29.11.2021 v nasledujúcom znení: 

OZ Dolná Krupá schvaľuje uzatvorenie Zmluvy o vecnom bremene – práva prechodu a prejazdu na 

zabezpečenie prístupu k rodinným domom, cez  pozemok parcela č. 4477 v katastrálnom území Dolná 

Krupá na Trnavskej ceste v prospech vlastníka parcely 4348 a 4349/1, na dobu neurčitú za jednorazovú 

odplatu v zmysle schváleného VZN č. 2/2021.   /za 9 – proti 0 – zdržal sa 0/ 

 

 b o d  12: 

Starosta informoval návrhu spoluúčasti obce Dolná Krupá ako akcionára vo výške 20% z celkových 

rozpočtovaných investičných nákladov na dobudovanie kanalizácie Na doline a zabezpečenie napojenosti 

v rozsahu 100% plánovaných napojení. V prípade, ak sa tak nestane bude obec Dolná Krupá uhrádzať Trnavskej 

vodárenskej spoločnosti a.s. pokutu vo výške 250 EUR/rok/každé nezrealizované pripojenie. 

Uznesenie č. 271 

OZ Dolná Krupá v zmysle Metodického pokynu „Pravidlá na zaraďovanie požiadaviek akcionárov do 

investičného plánu spoločnosti“ vydaného Trnavskou vodárenskou spoločnosťou a.s. Piešťany, schvaľuje 

minimálnu spoluúčasť obce Dolná Krupá ako akcionára vo výške 20% z celkových rozpočtovaných 

investičných nákladov na dobudovanie kanalizácie Na doline a zabezpečenie napojenosti v rozsahu 100% 

plánovaných napojení. V prípade, ak sa tak nestane bude obec Dolná Krupá uhrádzať Trnavskej vodárenskej 

spoločnosti a.s. pokutu vo výške 250 EUR/rok/každé nezrealizované pripojenie.  /za 9 – proti 0 – zdržal sa 0/ 

 
 

 

b o d  13: 
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Starosta obce informoval doručení viacerých žiadostí, najmä na ďalšie zmeny územného plánu. Žiadosti boli 

poslancom doručené v predstihu mailom. Rovnako prišla žiadosť zo ZŠ s MŠ o zvýšenie stravnej jednotky pre 

školskú jedáleň do 3. finančného pásma od 01.09.2022. 

Uznesenie č. 272 

OZ Dolná Krupá schvaľuje predĺženie prenájmu časti nebytových priestorov prízemia obecného úradu súp. č. 

139/1 na Nám. L. van Beethovena o celkovej ploche 110,34 m2, nachádzajúci sa v k. ú. Dolná Krupá, na dobu 

3 roky za nájom vo výške 58,00 EUR/m2 za kalendárny rok vrátane nákladov na energie (služby spojené s 

nájmom). Účelom prenájmu a dôvodom hodným osobitného zreteľa je zriadenie verejnej lekárne a tým 

poskytnutie tejto dôležitej služby pre občanov obce Dolná Krupá, ako verejného záujmu obce. Prenájom v 

nadväznosti na ust. §9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení nesk. predpisov pri 

prevodoch majetku obcí z dôvodu osobitného zreteľa sa navrhuje pre: Pharmco s.r.o., 919 01  Košolná 209 v 

zastúpení PharmDr. Zuzana Rábarová, konateľ, za účelom pokračovania jestvujúcej verejnej lekárne. 

/za 9 – proti 0 – zdržal sa 0/ 

Uznesenie č. 273 

OZ Dolná Krupá schvaľuje návrh Zmluvy o budúcej kúpnej zmluve s PD Krupá v Dolnej Krupej na kúpu 

pozemku o výmere 5614 m2, parc. č. 4165, parcela registra „C KN“ Zastavané plochy a nádvoria a pozemku o 

výmere 8479 m2, parc. č. 4163/1, parcela registra „C KN“ Trvalý trávnatý porast za účelom získania stavebného 

povolenia na rekonštrukciu chodníka a rigolov na Nám. sv. Vendelína a Hornom Chríbe.  

/za 9 – proti 0 – zdržal sa 0/ 

Uznesenie č. 274 

OZ Dolná Krupá presúva žiadosť p. Vadoviča M. na zmenu územného plánu obce Dolná Krupá na zasadnutie 

OZ, na ktorom budú ukončené zmeny a doplnky územného plánu č. 07/2020, ktoré aktuálne prebiehajú 

a doposiaľ schválené žiadosti o novú zmenu územného plánu č. 08/2022.    /za 9 – proti 0 – zdržal sa 0/ 

Uznesenie č. 275 

OZ Dolná Krupá presúva žiadosť p. Kadlečíka Š., Kadlečíka J. , Kadlečíka J. a Belkovej Ľ. na zmenu územného 

plánu obce Dolná Krupá na zasadnutie OZ, na ktorom budú ukončené zmeny a doplnky územného plánu č. 

07/2020, ktoré aktuálne prebiehajú a doposiaľ schválené žiadosti o novú zmenu územného plánu č. 08/2022. 

/za 9 – proti 0 – zdržal sa 0/ 

Uznesenie č. 276 

OZ Dolná Krupá presúva žiadosť p. Fíbu J. na zmenu územného plánu obce Dolná Krupá na zasadnutie OZ, 

na ktorom budú ukončené zmeny a doplnky územného plánu č. 07/2020, ktoré aktuálne prebiehajú a doposiaľ 

schválené žiadosti o novú zmenu územného plánu č. 08/2022.    /za 9 – proti 0 – zdržal sa 0/ 

 

Uznesenie č. 277 

OZ Dolná Krupá poveruje predsedu Komisie rozvoja, výstavby, životného prostredia a ochrany verejného 

poriadku na zvolanie zasadnutia komisie a prejedanie všetkých žiadostí a podnetov. Výsledkom zasadnutia budú 

odporúčania ku každej žiadosti a podnetu  pre obecné zastupiteľstvo. Komisia prerokuje žiadosti doručené na 

obecný úrad do 31.05.2022 a vydá stanovisko v termíne do 20.06.2022. 

/za 9 – proti 0 – zdržal sa 0/ 

Uznesenie č. 278 

OZ Dolná Krupá schvaľuje zvýšenie stravnej jednotky pre školskú jedáleň do 3. finančného pásma od 

01.09.2022.           /za 9 – proti 0 – zdržal sa 0/ 

 

b o d  14: 

Zástupca starostu ako zapisovateľ zrekapituloval uznesenia schválené na tomto rokovaní OZ. Starosta obce 

poďakoval za účasť, ukončil rokovanie. 

 

b o d  15: 

T. Baránek: Opakovane žiadam o sfunkčnenie hydrantov v obci. 
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Starosta: Oprava hydrantov je podmienená TAVOSom montážou vodomernej šachty s meraním, čo je cca 5 500 

EUR za jeden hydrant. Na zbernom dvore máme pripravenú šachtu, kde stačí osadiť nadzemný hydrant, tiež sa 

plánuje osadiť nadzemný hydrant po vybudovaní vodovodu na ulici M. H. Chotekovej. 

T. Baránek: Tiež chcem poukázať na nutnosť zabezpečenia hasičského auta, pretože staré sme museli 

z technických príčin odhlásiť. Použiteľné hasičské autá staré 10 až 20 rokov stoja cca 30 000 EUR, avšak 

vydržia ďalších 30 rokov. Dali sme žiadosť na použité hasičské vozidlo, avšak v dohľadnej dobe by som sa asi 

na túto alternatívu nespoliehal. 

P. Sládeček: V piatok som sa dozvedel, že chce obec oproti nám stavať multifunkčnú halu. Chcem sa spýtať 

poslancov, či o tom vedia, či vedia ako to je nakreslené, či sú s tým všetci stotožnení, či pri takej hale boli aj 

v čase keď sa v nej niečo dialo. Či chcú na dané miesto pridať ďalší problém, ktorých tam je dosť, ako napríklad 

ruchový, povodňový, medziľudský. Starosta mi prisľúbil, že parkovisko pred nami nebude.  

Starosta: Na poslednom OZ sme sa bavili, že je možnosť podať žiadosť na výzvu do 30.6.2022 na výstavby 

multifunkčnej haly pre deti a mládež. Schválila sa možnosť podania s 10% spoluúčasťou. Pre krátkosť času som 

všetkých susedov obehal, pripomienky boli k parkovisku oproti Brestovanským a Sládečkovým. Prerobí sa teda 

projekt bez daného parkoviska. Dnes máme PD k územnému konaniu. 

Anetta: Asi stojí za zváženie zmena umiestnenia, napr. tzv. Kajlovi. 

Drozda: Asi sme si vo februári neuvedomili všetky faktory. Ale podporiť šport je v záujme každého. 

Horváth: Ja som za podporu rozvoja obce aj týmto smerom. 

Korchová: Koľko stál tento projekt obec? 

Starosta: Hydrogeologický vrt 4 000 EUR, projekt pre územné konanie 5 000 EUR a projekt na stavebné 

konanie cca 6 000 EUR. Celkovo teda cca 15 000 EUR. 

Uznesenie č. 258 

OZ Dolná Krupá schvaľuje pokračovanie príprav vo výzve MIRRI SR na vybudovanie multifunkčnej 

voľnočasovej športovej haly vo výške 10% z poskytnutého príspevku na mieste vedľa tribúny. 

/za 5 - proti Drozda - zdržal sa Korchová, Novotová, Petráš/ 

Starosta predložil dožiadanie okresnej prokuratúry k článku z média Pravda, ohľadom témy Nočných vlkov. 

Starosta prečítal odpoveď, ktorá bude zaslaná na dožiadanie k poznatku generálnej prokuratúry SR. 

Horváth: Informujem, že sme mali školskú radu a dohodli sme sa, že otváranie obálok na riaditeľa školy bude 

v stredu. Čo sa týka nového hospodára na OŠK, tak sme veľmi spokojní. V prvom júnovom týždni budeme 

robiť denný camp pre deti v areáli OŠK a potrebovali by sme požičať od obce prenosné stany na daný termín.  

Mihalovič: Bol doručený návrh memoranda od pána Žabčíka, ohľadom jeho investičného zámeru v tzv. 

Zelenine? 

Starosta: Zatiaľ nie. 

Mihalovič: Navrhujem vyčistiť rigol od Stočka.. 

Starosta: Máme to v pláne. 

Petráš: Máme nové informácie ohľadom nového obchodu od pána Gašparíka? 

Starosta: Zatiaľ nič. 

Petráš: Chcel by som navrhnúť poslancom vyčlenenie určitých priestorov v Starej pošte na obecné účely so 

samostatným vstupom. Ohliadka by mohla byť súčasťou stretnutia stavebnej komisie. 

Korchová: Stihne sa dobudovanie škôlky v družstevnom dome v tomto septembri? 

Starosta: Je to v našom záujme. 

Drozda: Má obec nejaké propagačné materiály?  

Petráš: Trnava Tourism pripravuje tento rok propagačné materiály pre našu obec. 

Drozda: K 31.5.2022 by som sa chcel vzdať funkcie kronikára z toho dôvodu, že už nemám na to čas. 

Starosta: Asi by si mohol chvíľku počkať.  

Anetta: Nedá sa definitívne opraviť cestu pred Starú poštu? 

Starosta: Dúfam som, že táto oprava bola posledná. 

 

b o d  16: 

Zástupca starostu ako zapisovateľ zrekapituloval uznesenia schválené na tomto rokovaní OZ. Starosta obce 

poďakoval za účasť, ukončil rokovanie. 

 

b o d  17: 
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overovatelia:  Mgr. Juraj Anetta     ................................. 

Ing. Teofil Mihalovič     ................................. 

Dolná Krupá  05. júna 2022 

spracoval a zapísal: Ing. Michal Žák      ................................. 

starosta obce:  Mgr. Marek Dekan     ................................. 


